
Møte i avlsrådet 07.04.24

Agenda: Forberedende møte til oppdretter møtet på tirsdag

1. Info fra Avlsrådet

Planen er å gå gjennom det som er skrevet i årsrapporter kort, baertest og at vi har
fått mailadresse.Det planlegges tre oppdrettermøter i løpet av året i tråd med forrige
ønske oppdrettermøte. NDK har meldt seg ut av Wafdal og tenker heller å styrke det
nordiske samarbeidet. Nevne at det er født 12 LUA valper i løpet av året.
Gjennomsnittelig innavlsgrad på 3,40 % på fem generasjoner. Minne om hvordan de
skal sende inn til valpeformildingen og at vi har valpehåndbøker.Handlingsplan
legges ut på oppdrettersiden i forkant.

2. Oppsummering fra møte med NKK vedr døve valper. Avlsrådet gjennomgår hva
som kom frem i møte med NKK og deres jurist. Så er det opp til styret og bestemme
hva som skal skje videre, hva en vil vekte mest. Det er en mulighet å lage en liste
over de hundene som er baertestet.

3. HD - statistikk Lage tabell over tall fra 2000-2009 og 2010-2019 og en på de siste
årene. Det vil vise en klar økning, særlig siste år. Se på prosenten av de som er
røntget opp mot resultatet på kull der foreldre har HD vs kull der foreldre ikke har HD
for å belyse tall

4. Hva gjør vi for å få flere til å røntge? Mål/virkemiddel. Vi trenger å øke andelen
som blir røntget og at vi klarer å få til at ca 50 % blir røntget. Forslag om at klubben
støtter med 500 kr pr hund som blir røntget.

5. Forslag: innføre krav om kjent HD-status hos foreldredyrene ved registrering

6. Evt Informerer om at vi trenger nye medlemmer i avlsrådet og be folk tenke om de
kan bidra.


